

neur le Maire et le Greffier de la Cité de signer le bail à intervenir.

11.—Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de l'expropriation de la Montreal Water & Power Co.

Attendu que par résolution du Conseil de Ville de Montréal, en date du 21 avril 1913, adoptant un rapport du Bureau des Commissaires du 7 avril, la Ville a été autorisée à acheter, acquérir et exproprier le système, propriété et matériel appartenant à ladite Compagnie et situés dans le quartier St-Henri et employés par elle pour les fins de la fourniture de l'eau audit quartier et à donner à ladite compagnie un avis de six mois que la Ville a l'intention d'acquérir ladite propriété dans ledit quartier, en conformité du Statut 55-56 Victoria, chap. 75.

Résolu: Que la Ville de Montréal procède à acquérir et acheter tous lesdits systèmes, propriétés et matériels, appartenant à ladite Compagnie Montreal Water & Power, servant pour les fins de la fourniture de l'eau audit quartier St-Henri et que ledit avis requis par ledit Statut soit donné à ladite Compagnie;

Que M. R. A. Dunton, notaire, reçoive instructions de signifier ledit avis à ladite Compagnie et que Son Honneur le Maire suppléant et l'Assistant-Greffier de la Cité soient autorisés à signer ledit avis, si nécessaire, et que les Avocats de la Cité reçoivent instructions de prendre et signer au nom de la Cité de Montréal toutes les procédures nécessaires tel que requis par la loi.

Ajournement.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

\* \* \*

Compte rendu de l'assemblée du 9 juillet 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, président; tous présents.

1.—Soumise une communication de MM. Archambault, Robillard & Cie, demandant le remboursement à M. Emmanuel Rochon d'un dépôt de \$37.50 fait en rapport avec la démolition d'une propriété de la rue Drummond.

Résolu: D'autoriser le remboursement dudit dépôt et de prier le Département en Loi de préparer le reçu qui devra être donné à la Ville par M. Rochon.

2.—Soumis un compte de M. L. A. Amos, architecte, au montant de \$1,500, en acompte pour services professionnels rendus en rapport avec la caserne de pompiers No 25.

Résolu: D'autoriser le paiement de ladite somme à M. Amos.

3.—Il est

Résolu: D'autoriser l'Agent des Achats et des Ventes à acheter 4 tonnes d'arrosage au prix approximatif de \$500 chacune.

4.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur et Auditeur au montant de \$66,416.34, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

5.—(15039) Soumis un rapport du Département en Loi, transmettant une liste de réclamations recommandées par les experts pour un montant de \$16,576.16, par suite des inondations causées par le refoulement du canal d'égout de la rue Craig.

Résolu: D'autoriser le règlement desdites réclamations des experts, comme suit:

|      |                              |           |
|------|------------------------------|-----------|
| 7910 | Col. John Carson.. . . .     | \$ 117.00 |
| 7941 | A. Ramsay & Son Co. . . . .  | 1,232.75  |
| 7944 | Durand Hardware Co. . . . .  | 223.45    |
| 7947 | H. Pearce . . . . .          | 40.00     |
| 7949 | A. X. Laniel . . . . .       | 162.31    |
| 7950 | J. B. Miller. . . . .        | 909.34    |
| 7951 | Alex. McArthur & Co. . . . . | 36.25     |

property and to request His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the lease to be made in this connection.

11.—Submitted a report from the Law Department on the expropriation of the Montreal Water and Power Co.

Whereas by resolution of the Council of the City of Montreal, passed on the 21st of April 1913, adopting a report of the Board of Commissioners of the 7th of April, the City has been authorized to purchase, acquire and expropriate the plant, property and material belonging to the said Company, situated in the St. Henry Ward in the said City of Montreal, and used in and for the purpose of supplying the said St. Henry Ward, and to give to the said Company a notice of six months of the City's intention to acquire the said property in the said Ward, the whole in accordance with the Statute 55-56 Vict., chap. 75.

Resolved: That the City of Montreal proceed to acquire and purchase all the said plant, property and material belonging to the said Company, the Montreal Water and Power Company, and used in and for the purpose of supplying the said St. Henry Ward with water, and that the said notice required by the said Statute be given to the said Company; that Mr. R. A. Dunton, Notary, be instructed to serve the said notice upon the said Company and that the Mayor and the City Clerk, or in their absence the acting Mayor and the Assistant City Clerk, be authorized to sign said notice, if necessary; and that the City Attorneys be instructed to make and sign on behalf of the City of Montreal all necessary proceedings as required by law.

Adjourned.

L. N. SENECAI,  
Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held on the 9th July 1913, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman. And all the members of the Board.

1.—Submitted a communication from Messrs. Archambault, Robillard & Co., asking that Mr. Emmanuel Rochon be refunded his deposit of \$37.50 made in connection with the demolition of a property on Drummond street.

Resolved: That the refund of the said deposit be authorized and that the Law Department be requested to prepare a receipt to be given by Mr. Rochon to the City.

2.—Submitted an account from Mr. L. A. Amos, architect, amounting to \$1,500 account for professional services rendered in connection with No. 2 Fire Station.

Resolved: That payment of said sum to Mr. Em. Amos be authorized.

3.—It was.

Resolved: That the Purchasing and Sales Agent be authorized to purchase 4 sprinklers at an approximate cost of \$500 each.

4.—Submitted warrants verified by the Comptroller and Auditor amounting to \$66,416.34 as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

5.—(15039) Submitted a report from the Law Department transmitting a list of claims recommended by the experts for a total amount of \$16,576.16 for floodings caused by the flowing back of the Craig street sewer.

Resolved: That the settlement of the claims be authorized, as per the experts recommendations, as follows:

|      |                              |           |
|------|------------------------------|-----------|
| 7910 | Col. John Carson.. . . .     | \$ 117.00 |
| 7941 | A. Ramsay & Son Co. . . . .  | 1,232.75  |
| 7944 | Durand Hardware Co. . . . .  | 223.45    |
| 7947 | H. Pearce . . . . .          | 40.00     |
| 7949 | A. X. Laniel . . . . .       | 162.31    |
| 7950 | J. B. Miller. . . . .        | 909.34    |
| 7951 | Alex. McArthur & Co. . . . . | 36.25     |